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PROTOKÓŁ 

Ze wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu oraz Komisji Rewizyjnej przy 

Radzie Gminy Korycin w dziewiątej kadencji, odbytego dnia 23 grudnia 2024 roku 

(poniedziałek) w godzinach 9.00 – 12.30 w siedzibie Urzędu Gminy Korycin przy ulicy 

Knyszyńskiej 2a 

 

W posiedzeniu udział wzięło 8 członków Komisji Gospodarki i Budżetu w osobach: 

1. Pani Agnieszka Ciuchna – Przewodnicząca Komisji 

2. Pan Kazimierz Urban – Członek Komisji 

3. Pani Julita Wasilewska – Członek Komisji 

4. Pan Marek Gołkowski – Członek Komisji 

5. Pan Krzysztof Tołoczko – Członek Komisji 

6. Pani Joanna Zdanewicz – Członek Komisji 

7. Pani Inga Kimborowicz – Członek Komisji 

8. Pani Emilia Lengiewicz – Członek Komisji 

oraz 4 członków Komisji Rewizyjnej w osobach: 

1. Pani Inga Kimborowicz 

2. Pan Jerzy Burak 

3. Pani Agnieszka Ciuchna 

4. Pan  Marek Gołkowski 

5. Pan Krzysztof Tołoczko 

zgodnie z załączonymi listami obecności.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Mirosław Lech –Wójt Gminy 

2. Pan Andrzej Waszczeniuk – Skarbnik Gminy 

3. Pani Urszula Wynimko – protokolantka posiedzenia 

 

Posiedzenie otworzyła pani Agnieszka Ciuchna – Przewodnicząca Komisji Gospodarki i 

Budżetu, serdecznie witając członków obu Komisji oraz przybyłych gości. Następnie 

przedstawiła proponowaną tematykę dzisiejszego posiedzenia, która przedstawia się 

następująco: 

1. Zapoznanie się z projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Korycin na 

2025 rok oraz projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Korycin na lata 2025 – 2033 i wydanie w tej sprawie opinii przez 

Komisję Gospodarki i Budżetu.  

2. Zapoznanie się z projektami uchwał Rady Gminy, które będą przedmiotem obrad X 

Sesji Rady Gminy Korycin w dniu 30 grudnia 2024 roku i wydanie w tej sprawie opinii 

przez Komisję Gospodarki i Budżetu.  

3. Inne bieżące sprawy.  
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4. Zakończenie posiedzenia.  

 

Ad.1)  W powyższym punkcie uchwalonego porządku posiedzenia pani 

przewodnicząca poinformowała, że Komisja zapozna się z projektami uchwał w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Korycin na 2025 rok oraz w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2025 – 2033. 

Skarbnik Gminy szczegółowo omówił oba projekty uchwał. W czasie dyskusji omówiony 

został temat czynszu oraz podatku od nieruchomości, który wpływa z Wodociągów Podlaskich. 

Dyskusja dotyczyła również oszczędności jakie wygeneruje system gospodarki odpadami. 

Radna Emilia Lengiewicz zwróciła uwagę, żeby uczulić osoby, które korzystają z bezpłatnych 

obiadów w szkole i przedszkolu i na bieżąco informowały o nieobecności dzieci. 

 

Ad.2)  W powyższym punkcie uchwalonego porządku posiedzenia pani 

przewodnicząca poinformowała, że Komisja zapozna się z projektami uchwał Rady, które będą 

przedmiotem obrad Sesji Rady Gminy Korycin w dniu 30 grudnia 2024 roku.  

Projekty uchwał, z którymi członkowie Komisji zapoznali się na posiedzeniu: 

1) w sprawie w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Korycin, 

2) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na 2025 rok, 

3) w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Gospodarki i Budżetu na 2025 rok, 

4) w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok, 

5) w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2025 rok, 

6) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, 

7) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Korycin na rok 2025, 

8) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 

2025 – 2035 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2025 – 2035 

9) w sprawie zmian w budżecie Gminy Korycin na 2024 rok, 

10) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2024 – 2033. 

Wszystkie projekty uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie. 

 

Ad.3)  W powyższym punkcie Wójt Gminy przedstawił radnym informację, w której 

Zarząd Dróg Wojewódzkich zwrócił się do Urzędu z wnioskiem o bezpłatne przekazanie 

odcinka drogi na zbiegu ulic Knyszyńskiej i Rynek. Poinformował, że już wcześniej został 

przygotowany operat szacunkowy, w którym stwierdzono, że ww. odcinek ma wartość ok. 98 

tys. zł. Zapytał radnych o poradę, co w tej sytuacji robimy. 

Radni dyskutowali na temat możliwości wynegocjowania innych warunków. 

Ostatecznie radni poparli konieczność regulacji prawnej ww. odcinka drogi, liczą jednak na 

negocjacje.  
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Ad.4) Wobec wyczerpania porządku wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu i 

Komisji Rewizyjnej w dniu 23 grudnia 2024 roku posiedzenie zostało zakończone. 

 

 

Protokołowała:                                                            Przewodnicząca Komisji 

Urszula Wynimko         Gospodarki i Budżetu 

                        Agnieszka Ciuchna 

            

                      Przewodnicząca Komisji 

                                           Rewizyjnej 

                        Inga Kimborowicz 

 

 


